

Title (en)  
Locking device for letter boxes comprising a pivoting locking plate.

Title (de)  
Verriegelungsvorrichtung für Briefkasten mit Drehriegelplatte.

Title (fr)  
Dispositif de fermeture de boîte à lettres comportant une feuillure de verrouillage montée pivotante.

Publication  
**EP 0267060 A1 19880511 (FR)**

Application  
**EP 87402051 A 19870915**

Priority  
FR 8612908 A 19860915

Abstract (en)  
The letter box consists of a fixed chassis and a pivoted flap (1). The device comprises a locking plate (3) pivoted about an axis (20) which is vertical or horizontal and which is parallel to the plane of the flap. The plate is so arranged that it is made to rotate under the action of a control device (6). The system consisting of the control device and the locking plate is mounted on the fixed chassis of the letter box and engages with the pivoted flap (1). <IMAGE>

Abstract (fr)  
L'invention concerne un nouveau dispositif de fermeture de boîte à lettres comportant un châssis fixe et une porte montée pivotante (1) dispositif comprenant une feuillure de verrouillage (3) montée pivotante autour d'un axe (20) vertical ou horizontal et parallèle au plan de la porte et agencée pour être entraînée en rotation sous l'action d'un organe de manœuvre (6). Dans le dispositif de l'invention, l'ensemble constitué par l'organe de manœuvre et la feuillure de verrouillage est monté sur la châssis fixe de la boîte et coopère avec la porte pivotante (1).

IPC 1-7  
**E05C 19/00; A47G 29/12**

IPC 8 full level  
**A47G 29/12** (2006.01); **E05C 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47G 29/1201** (2013.01); **E05C 19/002** (2013.01)

Citation (search report)  
• [Y] US 4175672 A 19791127 - MOSER HENRY T [US]  
• [Y] FR 1400043 A 19650521

Cited by  
FR2701987A1; DE19701047C1; AU633532B2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**FR 2603934 A1 19880318; FR 2603934 B1 19920410**; EP 0267060 A1 19880511

DOCDB simple family (application)  
**FR 8612908 A 19860915**; EP 87402051 A 19870915